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CONVOCATORIA DE 

CONSEJO DEL DISTRITO DE 
LA JUNTA MUNICIPAL DE 

MARÍTIMO 
 
 
SESIÓN: ORDINARIA 
FECHA: 7-01-2015  
HORA: 18’00 h. 
LUGAR: Salón de Actos de la Junta 
Municipal de Marítimo 
Plaza Armada Española, 10 
 
ORDEN DEL DIA: 
 
1º.-Lectura y aprobación, del  acta de la 
sesión anterior, celebrada el día 1 de 
octubre de 2014. 
 
2º.- Moción presentada por D. Lorenzo 
Adell García, en su nombre y en el del 
Grupo Socialista, sobre la acera de la 
Avenida de los Naranjos 
 
3º.- Moción presentada por D. Lorenzo 
Adell García, en su nombre y en el del  
Grupo Socialista, sobre carril bici en la 
calle Marino Blas de Lezo.  
 
4º.- Moción presentada por D. Lorenzo 
Adell García, en su nombre y en el del  
Grupo Socialista, sobre las escolleras 
del espigón del puerto. 
 
5º.- Pregunta presentada por D. Lorenzo 
Adell García, en su nombre y en el del  
Grupo Socialista, sobre el abandono de 
vehículos. 
 
6º.- Pregunta presentada por D. Lorenzo 
Adell García, en su nombre y en el del  
Grupo Socialista, sobre el aumento de 
desahucios en el distrito Marítimo. 
 
 
  
 
 
 

 
CONVOCATÒRIA DE 

CONSELL DEL DISTRICTE 
DE LA JUNTA MUNICIPAL 

DE MARÍTIM 
 
 
SESSIÓ: ORDINÀRIA 
DATA: 7-01-2015 
HORA: 18’00 h. 
LLOC: Saló d’Actes de la Junta 
Municipal de Marítim 
Plaça Armada Española, 10 
 
ORDE DEL DIA: 
 
1r.-Lectura i aprovació, de l'acta de la 
sessió anterior, celebrada el día 1 d’ 
octubre de 2014. 
 
2n.- Moció presentada, per D. Lorenzo 
Adell García, en nom seu i en el del 
Grup Socialista, sobre la vorera de 
l'Avinguda dels Tarongers 

 
 3r.- Moció presentada per D. Lorenzo 
Adell García, en nom seu i en el del  
Grup Socialista, sobre carril bici en el 
carrer Marí Blas de Lezo.  

 
4t.- Moció presentada per D. Lorenzo 
Adell García, en nom seu i en el del  
Grup Socialista, sobre les esculleres de 
l'espigó del port. 
 
5t.- Pregunta presentada per D. Lorenzo 
Adell García, en nom seu i en el del  
Grup Socialista, sobre l'abandó de 
vehicles. 

 
6t.- Pregunta presentada per D. Lorenzo 
Adell García, en nom seu i en el del  
Grup Socialista, sobre  l'augment de 
desnonaments en el districte Marítim 
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7º.- Pregunta presentada por D. Lorenzo 
Adell García, en su nombre y en el del  
Grupo Socialista, sobre la situación en 
la plaza del Cedro y alrededores. 
 
8º.- Moción  presentada por D. Joaquín 
Alpuente Lázaro, en su nombre y en el 
d’Esquerra Unida, sobre Propuestas de 
los vecinos de Nazaret.  
 
9º.- Moción  presentada por D. Joaquín 
Alpuente Lázaro, en su nombre y en el 
d’Esquerra Unida, sobre las 
instalaciones con fibrocemento en el 
colegio Vicente Blasco Ibáñez.  
 
10º.- Pregunta  presentada por D. 
Joaquín Alpuente Lázaro, en su nombre 
y en el d’Esquerra Unida, sobre la 
situación de  las instalaciones  del 
colegio público Vicente Blasco Ibáñez.  
 
11º.-Pregunta  presentada por D. 
Joaquín Alpuente Lázaro, en su nombre 
y en el d’Esquerra Unida, sobre las 
inversiones en el Distrito para el 2015. 
 
12º.- Moción presentada por Glòria 
Tello Company, en su nombre y en el 
del Grup Compromís, sobre el carril 
bici y las ciclo-calles en Malvarrosa. 
 
13º- Moción presentada por Glòria 
Tello Company, en su nombre y en el 
del Grup Compromís, sobre las zonas 
habilitadas para el esparcimiento de los 
animales domésticos.  
 
 
14º.- Moción presentada por Glòria 
Tello Company, en su nombre y en el 
del Grup Compromís, sobre la revisión 
simplificada del Plan General 
Valenciano. 

7m.- Pregunta presentada per D. 
Lorenzo Adell García, en nom seu i en 
el del  Grup Socialista, sobre la situació 
en la plaça del Cedre i contornada. 

 
8u.- Moció  presentada per D. Joaquín 
Alpuente Lázaro, en nom seu i en el 
d'Esquerra Unida, sobre las Propostes 
Veïnals Natzaret.  

 
9é.- Moció  presentada per D. Joaquín 
Alpuente Lázaro, en nom seu i en el 
d'Esquerra Unida, sobre Instal.lacions 
amb fibrocemento al Col.legi Vicent 
Blasco Ibáñez.  
 
10é.- Moció  presentada per D. Joaquín 
Alpuente Lázaro, en nom seu i en el 
d'Esquerra Unida, sobre la situación de 
les instal.lacions del Col.legi Públic 
Vicent Blasco Ibáñez.  
 
11é.- Moció  presentada per D. Joaquín 
Alpuente Lázaro, en nom seu i en el 
d'Esquerra Unida, sobre Inversions en el 
districte per al 2015.  
 
12é.- Moció presentada per Glòria Tello 
Company, en nom seu i en el del Grup 
Compromís, sobre Carril Bici i Ciclo-
carrers a la Malva-Rosa 
 
13é.- Moció presentada per Glòria Tello 
Company, en nom seu i en el del Grup 
Compromís, sobre Zones habilitades per 
a l’escampament dels animals domèstics 
 
 
 
14é.- Moció presentada per Glòria Tello 
Company, en nom seu i en el del Grup 
Compromís, sobre la Revisió 
Simplificada del Pla General de 
València  
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 15º.- Pregunta presentada por Glòria 
Tello Company, en su nombre y en el 
del Grup Compromís, sobre la 
utilización de fitosanitarios y 
fumigaciones en parques públicos y 
jardines. 
 
  16º.- Pregunta presentada por Glòria 
Tello Company, en su nombre y en el 
del Grup Compromís, sobre la venta 
ilegal alrededor del mercado ambulante 
de los jueves en el Cabañal 
 
  17º.- Pregunta presentada por Glòria 
Tello Company, en su nombre y en el 
del Grup Compromís, sobre el cuartel 
de la Guardia Civil de Nazaret 
 
  18º.- Pregunta presentada por Glòria 
Tello Company, en su nombre y en el 
del Grup Compromís, sobre la 
accesibilidad a las instalaciones de la 
Junta de Distrito Marítimo 
 
 
 
19º.-Ruegos y preguntas. 
 

 
 15é.- Pregunta presentada per Glòria 
Tello Company, en nom seu i en el del 
Grup Compromís, sobre Utilització de 
fitosanitaris i fumigacions a parcs 
públics i jardins 
 
 
16é.- Preguntes presentades per Glòria 
Tello Company, en nom seu i en el del 
Grup Compromís, sobre Venda il·legal 
al voltant del mercat ambulant del 
dijous al Cabanyal 
 
17é.- Preguntes presentades per Glòria 
Tello Company, en nom seu i en el del 
Grup Compromís, sobre Caserna de la 
Guardia Civil de Natzaret. 
 
18º.- Preguntes presentades per Glòria 
Tello Company, en nom seu i en el del 
Grup Compromís, sobre Accessibilitat a 
les instal·lacions a la Junta de Districte 
de Marítim 
 
 
19º.- Precs i preguntes.  
 
 
 

 
València, a 26 de diciembre del 2014                

      LA SECRETÀRIA DE LA JUNTA 
MUNICIPAL DE MARÍTIM 

 
 
 
 
 
 
 

 
 


